
ZÁPIS Č. 14 KD 2022/14/15.11. 2022

z kolegia děkana konaného 15. 11. 2022 od 09:30 hod. (děkanská pracovna)

Přítomni: děkan doc. J. Roskovec, proděkani dr. L. Beneš, prof. M. Prudký, doc. P. Gallus, doc. P.
Sláma, proděkanka dr. O. Navrátilová, tajemník dr. P. Moskala

úvod

- biblické čtení Jr 8,4–9 (Hesla JB)

- zápis z předchozí schůze – schválen elektronicky

Děkan

- z VR 4. 11. (habilitační materiály J. Rückla elektronicky odeslány, vedoucí katedry etiky
jmenován)

- z RKR 7. 11.:

o nová kancléřka Mgr. Petra Štanclová; nový vedoucí ÚVT Ing. Kalina, nová
ombudsmanka PhDr. Kateřina Šámalová

o probíhá vypořádání připomínek k novele vysokoškolského zákona – hlavní
diskuze nad výší doktorandských stipendií

o UK se dobře umístila v hodnocení GAČR

o Na UK podepsáno memorandum o založení Eastern Partnership University
Cluster - společenství univerzit zaměřené na podporu univerzit na Ukrajině

o velká pozornost na 4EU+ - momentálně předsedá univerzita v Kodani, prof.
Prudký připomíná možnost podávat žádosti o miniprojekty

o 15.11.-17.11. 2022 – „okupační“ stávka studentů s požadavky radikálnějších
kroků k ochraně klimatu, pořádá hnutí Univerzity za klima (webová stránka
s požadavky). Dotčeny fakulty MFF, FHS, FF, FSV

o Rada pro rovné příležitosti – ETF zastupuje D. Bartoň, společně s děkanem
vyplnili dotazník zjišťující situaci na fakultách

o novela Studijního a zkušebního řádu – největší změna u státních závěrečných
zkoušek – možnost navýšení počtu písemných zkoušek u SZZ (tato změna není
relevantní pro ETF)

o 5.12. 2022 proběhne schůzka k projektu COOPERATIO

o snaha o sjednocení vizuálního stylu univerzity (tj. jednotlivých fakult), zatím ve
stádiu zjišťování situace



o „nový“ SIS – probíhá modernizace jednotlivých modulů -> podněty na případné
změny lze ještě posílat -> relevantní podněty zasílejte správci SIS, tj. Kláře
Maturové – paní Maturovou informuje proděkan Beneš

o na UK vznikají dvě pracovní skupiny – pro reformu doktor. studia a pro hodnocení
vědy (prorektor Krištoufek), za teologické fakulty nominován prof. Prudký a doc.
Vopřada (KTF)

- elektronické podpisy – má na starosti Ing. Sáblíková

- hodnocení podle kariérního řádu – částečně již byla složená komise – zbývá nominovat
externího člena

- univerzitní medaile pro E. Štěříkovou schválena, je třeba dojednat způsob předání → se
spolkem Exulant předjednána konvokační přednáška; termín 10. ledna

- PF 2023?

- J. Halama 70 (23. 11), M. Vaňáč 50 (29. 12.) – navrhovaný termín oslavy 8.12. 19:05,
pokud budou moci oslavenci

- příští schůze kolegia 6. 12. 2022, 3. 1. 2023 (rozšířené)

Tajemník (souhlasím bez výhrad)

- hospodářský výsledek za rok 2021- celkově 119 000 Kč – návrh rozdělit na dvě částky –
100 000 Kč přesunout do fondu odměn, 19 tisíc do fondu provozních nákladů – kolegium
odsouhlasilo; bude předloženo akademickému senátu k odsouhlasení

Věda

- kontrolní zpráva pro NAÚ – zpracovává Pavol Bargár, materiály jsou již téměř
kompletní a aktualizované

- 9. 11. se konala porada pror. Krištoufka s proděkany pro vědu a doktorandy – UK
přistoupila k dohodě EU (Agreement of research assessment)

- diskutuje se úprava podmínek pro habilitační a profes. řízení (důraz na kvalitativní
aspekty, např. u publikací)

- PRIMUS DAY se bude konat 1.3. 2023
- COOPERATIO – bude rozeslán dotazník – přijde fakultnímu koordinátorovi a

děkanovi ETF – bude potřeba vyplnit; 5.12. 2022 se pak uskuteční porada s pror.
Krištoufkem (úprava pravidel programů Cooperatio?)

- 4EU+ - běží lhůta na podávání projektů
- GAUK – doktorandi ETF podali letos celkem 6 žádostí o nové projekty

Studium

- novela Studijního a zkušebního řádu – povinnosti vypisovat 3 termíny na státní závěrečné
zkoušky – v případě ETF dvě varianty – buď 2 termíny v červnu, 1 v září nebo zachovat
stávající 1 v červnu, 1 v září a 1 v lednu



- sl. Maturová odchází v polovině ledna na mateřskou/rodičovskou dovolenou
- 23.11. 10:30 – bakalářské promoce v Profesním domě
- 29.11. 13:30 – magisterské promoce v Karolinu
- 26.11. 2022 – Informační den „Na Karlovku“ – zúčastní se M. Bouček se studenty – bude

se opět konat na Právnické fakultě
- DOD pro cizince? – zatím jen ve formě videa?
- rozjet program „fakultního buddyho“ – oslovena Eliška Vančová
- proběhla schůzka studijního oddělení s proděkanem pro studium a tajemníkem – náplň

práce, termíny, přerozdělení náplně práce p. Maturové
- bude naplánována schůzka ve složení p. Pomališová, p. Maturová, proděkan pro PhD.

studium doc. Sláma a bývalý proděkan pro PhD. studium prof. Prudký
- hrubé počty studentů – 543 studentů; 375 aktivně studujících, 171 přerušené studium

Postgraduální vzdělávání

- námět na akreditovaný kurz pro policisty (D. Bartoň): přístup k obětem – kolegium
odsouhlasilo návrh – bude potřeba kvůli akreditaci sestavit komisi

- studenti – 45 celkově, 7 přerušených; 5 nově zapsaných
- 31.12 2022 – termín podání přihlášek
- jednání s oborovými radami ohledně požadovaného počtu seminářů
- CŽV + U3V – dvouletý cyklus (Praha, Plzeň, Olomouc) + Nemocniční kaplan + Kurz

supervize (A. Juráčková)

Zahraničí a ekumenické vztahy
- návštěva K. Schwarze 11. 11. – pracují na Lexikonu s prof. Wernischem
- Comenius Committee (e-mail Henka deRoest z 12. 11.) - původně byl do komise

nominován děkan ETF ; své místo přenechá dr. Navrátilové
- proběhla návštěva z maďarské Pápy – profesoři+studenti
- kontakt s japonskými studenty – v pondělí 21.11. proběhne seznamovací schůzka přes

ZOOM

Rozvoj

- OP JAK, program Ph.D. Infra - veškeré elektronické zdroje (včetně e-knih) zajišťuje ÚK
UK; v rámci naší alokace proto projekt obsahuje nákup fyzických knih – cca 600 titulů – a
IT vybavení všech učeben, celkem v hodnotě cca 3,5 mil. Kč. Podklady byly odeslány na
rektorát

- rekonstrukce – ministerstvo schválilo navýšení rozpočtu a zadávací dokumentaci pro VŘ
na dodavatele stavby; VŘ bude vyhlášeno vzápětí a poběží cca do Vánoc.

Různé
 
- příští kolegium: 6. 12. 2022


